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Til valgurnene - også for idretten    

Når vi går til valgurnene 11. september, er det også et valg for idretten. Hvorfor er idrett så viktig?  

• Bidrar til bedre folkehelse; fysisk og psykisk 

• Er til glede for barn og unge gjennom samspill, mestring og fysisk aktivitet 

• Bidrar til bedre læring 

• Er en arena for integrasjon 

• Bidrar til nettverk i lokalsamfunnet 

• Legger til rette for mye «uorganisert» aktivitet  

 

 

 

 

Vi er den kommunen i landet med høyest andel aktive i idrettslag – 44 %, sammenlignet med et 

landssnitt på om lag 30 %. Vi har også mange toppidrettsutøvere. Men vi har få anlegg i forhold til 

antall aktive, og et vedlikeholdsetterslep. Og de nærmeste årene skal befolkningen øke.   

Overordnet ønsker Idrettsrådet dette: 

• Idrettsrådet ønsker at dagens ordninger for idretten videreføres, indeksjusteres og justeres i 

takt med befolkningsøkningen.  

• Dagens idrettsanlegg vedlikeholdes og videreutvikles. Det bør utarbeides overordnede planer 

for å håndtere vedlikeholds-/oppgraderingsbehov 

• Ekstra støtte (utover anleggsplanen) til kostnadskrevende idrettsanlegg; alpinanlegg og Jar 

ishall 

• Fortsetter å bygge flerbrukshaller ved skoleutbygginger, og at en av disse blir en turnhall 

• Ved utbygging i Sandvika må det settes av arealer og investeringsmidler til idrett (tilsvarende 

om lag tre nye 11’er fotballbaner og tre nye flerbrukshaller) 

Av konkrete planer ønsker vi blant annet dette: 

• At utbyggingen på Fornebu holder seg til opprinnelig planer for idrettsanlegg: 

-Dobbel flerbrukshall på Tårnet 

-Det er for få fotballbaner på Fornebu. Tiltak kan være å utvide banen på Storøya til 11’er og 

fremskynde den planlagte banen i Holtekilen 

-Seilsportsenter i Rolfsbukta 
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-Flerbrukshall og 11’er kunstgress i Holtekilen 

• At Nadderud stadion blir bygget. I tillegg til fotball må det i stadionkroppen bli plass til arealer 

til andre idretter enn fotball 

• På Nadderud må det også bli plass til en firebaners tennishall og utebaner 

• Dagens kunstis bandybane på Rud blir ombygd til bandyhall 

• Det tilrettelegges for å øke kapasiteten i eksisterende ro- og padleanlegg; vurdere ett ekstra 

padleanlegg. Vurdere å innføre 5 knops grense overalt innenfor øyene i Vestfjorden 

Det er mange grunner til den høye deltagelsen i idrett i Bærum. Det jobbes bra i idrettslagene, som  

har klart å utvikle og modernisere tilbudene i takt med økte krav til kvalitet. Idrettslagene har fått 

flere faste ansatte – både trenere og administrasjon. Alt dette skjer med god støtte av kommunen. 

Det gode samspillet mellom idretten ved idrettslagene, Bærum idrettsråd, kommunens 

administrasjon og kommunens folkevalgte er også en viktig bidragsyter til den høye 

idrettsdeltakelsen. 

Men først og fremst er idretten drevet av tusener av frivillige. De bruker kvelder og helger for å 

legge til rette for aktivitet for egne, men mest for andres barn.  

La oss sammen fortsette å velge idretten de nærmeste årene. Sjekk partiprogrammene. Kumuler 

kandidater med innsikt i og interesse for idrett. Godt valg! 

Øivind Gladsø, styreleder Bærum idrettsråd 


